
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Stanis³awa Jurcewicza

na 33. posiedzeniu Senatu
w dniu 14 maja 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra finansów Jana Vincenta-Rostowskiego

Szanowny Panie Ministrze!
Wp³ynê³o do mnie pismo Naczelnej Izby Pielêgniarek i Po³o¿nych dotycz¹ce decyzji Ecofin z dnia

10 marca 2009 r. W piœmie wyra¿ono niepokój, i¿ nie umieszczono jednorazowych pieluszek dla dzieci
na liœcie produktów podlegaj¹cych preferencyjnej stawce VAT.

Jakie s¹ powody i przyczyny nieumieszczenia jednorazowych pieluszek dla dzieci na tej liœcie, skoro
w innych pañstwach Unii Europejskiej stawka VAT jest zerowa lub kilkuprocentowa? Ni¿sza stawka
VAT na artyku³y dla dzieci jest, moim zdaniem, elementem polityki prorodzinnej i skuteczn¹ form¹
wspierania rodziny. Preferencyjna stawka VAT stanowi swoist¹ pomoc dla rodziny, która w obecnej sy-
tuacji p³aci mniej za podstawowe artyku³y higieniczne.

Z powa¿aniem
Stanis³aw Jurcewicz




